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ellen tiltakozó aláírásgyűjtő ívet. 
Végezetül Alexa György (MSZP) 
kerületi országgyűlési képvise-
lőhöz intézett néhány szót a pol-
gármester. Erősen sérelmezte 
Alexa György azon kijelentését, 
melyben azt állította, hogy tudo-
mása szerint Riz Levente a külső 
kerületi polgármesterek találko-
zóján nem emelt szót a forrás-
megosztási törvényjavaslat ellen. 
A polgármester kijelentette, Ale-
xa György hazudott ebben a nyi-
latkozatában, ugyanis egyedül ő 
fejtette ki ellenvetéseit a törvény-
javaslattal szemben, valamint az 
egyetlen „nem” szavazat is tőle 
származott. Nézetei szerint ke-
rületünk parlamenti képviselője 
csak saját felelősségét igyekszik 
hárítani, amiért decemberben 
megszavazta a tervezetet. Alexa 
György válaszában úgy fogalma-
zott, nem hazudott, csak tájéko-
zatlan volt abban, mit mondott 
Riz Levente a Külső Kerület   ek 
Szövetségének találkozóján. 

A napirend előtti felszólalások 
után kezdetét vehette az érde-
mi munka. A XVII. kerület szoci-
ális rendeletével kapcsolatban 
Derzbach Istvánné (MSZP) azt 
javasolta, hogy az egy főre ju-
tó jövedelmet (amely alapján 
a jogosultság meghatározható 
– a szerk.) meghaladó jelenlegi 3 
százalékos méltányossági határt 
emeljék 5 százalékra. 

Bényi Zsolt (Fidesz) nem értett 
egyet az elhangzottakkal. Véle-
ménye szerint így sokan kiszo-
rulhatnak a támogatásból, logi-
kusabbnak tartaná rendeleti úton 
megemelni a jövedelemhatárt. 

Fenke Ferenc (MIÉP) egyetér-
tett Bényi Zsolt hozzászólásával. 
Elmondta, a jogosultsági ösz-
szeghatárt mindenképpen fel kell 
emelni, függetlenül attól, hogy 
marad-e a 3 százalékos méltá-
nyossági határ vagy sem. Hat-
vani Zoltán (Fidesz) a Pénzügyi 
Bizottság elnökeként hozzátette, 
hogy Derzbach Istvánné javas-
latát a bizottság sem támogatta. 
A képviselő asszony javaslatát a 
testület is elutasította a szavazás 
során. 

Hosszas vita után a képviselők 
többsége végül elfogadta Fachet 
Gergő (Itthon Rákosmentén 
Egyesület) a Tanár utcai ját-
szótér bekerítésére vonatkozó 
javaslatát. A kőbányai önkor-
mányzat fenntartásában műkö-

dő Keresztury Dezső Általános 
Iskolába járó XVII. kerületi diá-
kok ellátására vonatkozó megál-
lapodásról is tárgyalt a testület. 
Morauszky András (MSZP) meg-
fontolandónak tartotta a javasla-
tot, elmondta, hogy választókör-
zetében több tanuló is ennek az 
iskolának a diákja, ezért ő a ma-
ga részéről tartózkodni fog a sza-
vazástól. 

Koszorúsné Tóth Katalin (füg-
getlen) támogatta a javaslatot. 
Utalt arra, hogy amikor a meg-
állapodás köttetett, veszélyben 
forgott az iskola fennmaradá-
sa. Dombóvári Csaba (Fidesz) 
alpolgármester csatlakozott az 
előtte szóló véleményéhez. Hoz-
zátette, hogy amikor a szerződés 
megszületett, 147 rákosmenti 
gyermek folytatta tanulmányait 
a kőbányai illetőségű iskolában, 
szemben a jelenlegi 28 oda járó 
diákkal. A képviselő-testület vé-
gül elfogadta a megállapodás 
felmondását célzó javaslatot. 

Napirendre került a Mákvirág 
Óvoda szervezeti és működési 
szabályzatának módosítása is. 
Koszorúsné Tóth Katalin (függet-
len) kifejtette, a szabályzatnak 
számos hiányossága van, s bár 
készült róla szakértői vélemény, 
súlyos hibái mégsem kerültek 
korrekcióra. Dombóvári Csaba 
(Fidesz) alpolgármester egyet-
értett a képviselő asszonnyal, 
elmondta, észrevételei jogos ag-
gályokat fogalmaznak meg, ígé-
retet tett a felülvizsgálatra. 

Napirend után (immár rend-
szeresen) ismét a helyi sajtóval 
kapcsolatos megjegyzések ke-
rültek terítékre. 

Rendkívüli ülés keretében ír-
tak ki pályázatot a piacfelügyelet 
intézményvezetői állására, vala-
mint döntöttek a jegyzői pályázat 
kiírásának részleteiről és Nagy 
István jegyző saját kérelmére va-
ló felmentéséről.

Várszegi Viktória

(folytatás az előző oldalról)

Jó és rossz hírek...

Arany Érdemkeresztet kapott 
dr. Gritz Arnoldné

Egészségnap a DózsábanFohsz Tivadar alpolgármester, 
és dr. Benedek Katalin intézmény-
vezető nyitotta meg március 4-
én a XVII. kerületi Egészségügyi 
Szolgálat által szervezett Egész-
ségnapot a Dózsa Művelődési 
Házban. A hivatalos megnyitó 
után számtalan érdekes program 
várta a megszokottnál is nagyobb 
számban megjelenő látogatókat. 
Kiállításokat láthattak az egész-
séges táplálkozásról, szívünk 
egészségéről, a parlagfű árta-
lomról, otthonunk hygiénéjének 
megtartásáról, a biztonságos ál-
lattartásról. Az érdeklődők nem 
csak elméleti tanácsot kaphattak, 
hanem megkóstolhattak bioter-
mékeket, gyógyteákat, vegetári-
ánus étkeket, és részt vehettek 
egészségügyi szűréseken – vér-
cukor, koleszterin, vérnyomás, 
fittség, testzsír- és testtömeg mé-
résen. Dr. Gritz Arnoldné egész-
ségnevelő elmondta, nagy sikert 
aratott az először megrendezett 
stressz-mérés, ahol elektródák 
felhelyezésének segítségével 

egy számítógépes program mu-
tatta ki a páciensek terheltségét. 
Szakemberek tartottak előadást 
az egészséges táplálkozásról, 
az ételmérgezésekről és fertőzé-
sekről, a felnőttkori védőoltások-
ról, valamint a madárinfluenzáról. 
Számos cég állított ki kímélő és 
egészséges ételeket, lehetett 
vásárolni szívbarát ásványvizet 
és sót, tejcukor- és liszt-érzéke-
nyeknek készült ételeket. Nagy 
sikere volt a tartósítószert és 
mesterséges színezéket nem 
tartalmazó lekvároknak és ször-
pöknek, a zöldsaláta kóstolónak. 
A helyszínen kitölthető feladatlap 

INGYENES EGÉSZSÉGNAP. Aki szeretne egészségesen élni, egészsé-
gesen táplálkozni, szeretné megismerni azokat az alternatív gyógy-
módokat, amelyek segítenek az egészség megőrzésében – és nem 
utolsó sorban szeretne kiegyensúlyozottan, harmonikusan élni, 
látogasson el április 14-én az Újlak utca 11-15-be. Itt egy ingyenes 
egészségnapon választ kaphat kérdéseire hozzáértő szakorvosok 
és természetgyógyászok segítségével. Ezen a napon szó lesz arról 
is, hogy gyermekeink milyennek látják a világot, és hogyan szeret-
nének fejlődni, hogy milyen az egészséges mozgás, valamint arról, 
hogy mi a grafológia lényege, és miben tud segíteni.

Különleges ajánlat ezen a napon a látogatóknak az utolsó elő-
adás után: egy közös meditációval egybekötött gyógyítás. A dél-
előtt 10 órakor kezdődő egészségnapon természetesen sokféle 
szolgáltatást  ki is lehet próbálni. 

Az ingyenes programot a Fejlődés Művészete Alapítvány szer-
vezi. (További információ: 06-30-983-2174)

megfejtői között a nap végén – a 
szponzoroknak köszönhetően 
– sok-sok ajándékot sorsoltak ki. 

Dudás László

Dr. Gritz Arnoldné, a XVII. ke-
rületi Egészségügyi Szolgálat 
egészségnevelője érdemes és 
eredményes munkássága elis-
meréseként a Magyar Köztár-
saság Arany Érdemkeresztjét 
vehette át 2006. október 23-án 
Sólyom László köztársasági el-
nök megbízásából Molnár Lajos 
egészségügyi minisztertől.


